

KENYA

Mount Kenya Selection

NKG Bloom



Farm Information



Country: Kenya
Region: Mount Kenya
Farm: 12 Farmer Groups, representing 59.000+ members
Altitude: 1.750 - 1.900 masl.
Cooperative: NKG Bloom

During the harvest season in Kenya, more than 1,000 farmers may deliver coffee to a washing station. The process is traditionally error prone, involves long delays and suffers from a lack of communication. Deliveries are manually recorded, and it may take weeks for a cooperative to know the full result of a harvest.

NKG Bloom has moved the system online through a mobile app, desktop app and agronomy app. Cherry-weighing scales are now connected to the factory manager's laptop; each time coffee is weighed, the transaction is logged in the system, a receipt is printed and a text message with the details of the transaction is sent to the farmer's phone. Records are now clear, accurate and always up to date. During the first harvest that the system was online, more than 150,000 deliveries were digitized and shared to farmers' phones.

Under NKG Bloom, Tropical Farm Management Kenya (TFMK) and farmer-owned cooperatives are increasing their investments in washing-station infrastructure and technical assistance for farmers. Extension officers work closely with co-op members to address low yields and climate- and disease-based agronomy challenges.

Building on prior efforts by TFMK, NKG Bloom is additionally working with cooperatives on certification trainings, the dispersal of fertilizer and other soil-nutrient inputs, and on working-capital loans for infrastructure investments and other needs.

Coffees

This coffee has a full body with a hint of citric acidity and flavors of tea and berries.

Tea

Berries

Varieties: SL 28

Processing: Washed & Sun-Dried

More about NKG Bloom:

<https://nkgbloom.coffee/kenya>



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany

Tel. +49 (0)40 373 367

E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland

Tel. +41 (0)41 728 7286

E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

38/39 CharterHouse Square
London EC1M 6EA, United Kingdom

Tel. +44 (0)20 7796 2255

E-Mail: iac.london@nkg.coffee

KENYA

Mount Kenya Selection

NKG Bloom

InterAmerican
COFFEE



Farm Informationen



Land: Kenya
Region: Mount Kenya
Farm: 12 Bauerngruppen mit 59.000+ Mitgliedern
Anbauhöhe: 1.750 - 1.900 üNN.
Kooperative: NKG Bloom

Während der Erntezeit können in Kenia mehr als 1.000 Bauern Kaffee an eine Waschstation liefern. Der Prozess ist traditionell fehleranfällig, mit langen Verzögerungen verbunden und leidet unter mangelnder Kommunikation. Lieferungen werden manuell erfasst, und es kann Wochen dauern, bis eine Genossenschaft das vollständige Ergebnis einer Ernte kennt. NKG Bloom hat das System über eine mobile App, eine Desktop-App und eine Agronomie-App online gestellt. Kirschaugen sind jetzt mit dem Laptop des Werksleiters verbunden; Jedes Mal, wenn Kaffee gewogen wird, wird die Transaktion im System protokolliert, eine Quittung wird gedruckt und eine Textnachricht mit den Details der Transaktion wird an das Telefon des Landwirts gesendet. Die Aufzeichnungen sind jetzt klar, genau und immer auf dem neuesten Stand. Während der ersten Ernte, bei der das System online war, wurden mehr als 150.000 Lieferungen digitalisiert und auf den Telefonen der Landwirte geteilt. Im Rahmen von NKG Bloom erhöhen Tropical Farm Management Kenya (TFMK) und bäuerliche Kooperativen ihre Investitionen in die Infrastruktur von Waschstationen und technische Hilfe für Landwirte. Beratungsbeauftragte arbeiten eng mit den Genossenschaftsmitgliedern zusammen, um niedrige Erträge und klima- und krankheitsbedingte Agronomie-Herausforderungen anzugehen. Aufbauend auf früheren Bemühungen von TFMK arbeitet NKG Bloom außerdem mit Genossenschaften an Zertifizierungsschulungen, der Verteilung von Düngemitteln und anderen Bodennährstoffeinträgen sowie an Betriebsmittelkrediten für Infrastrukturinvestitionen und andere Bedürfnisse.

Kaffees

Dieser Kaffee hat einen vollen Körper mit einem Hauch von Zitronensäure und Aromen von Tee und Beeren.

Tee

Beeren

Varietäten: SL 28

Aufbereitung: Gewaschen & Sun-Dried

Mehr über NKG Bloom:

<https://nkgbloom.coffee/kenya>



InterAmerican Coffee GmbH

Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Tel. +49 (0)40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz

Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Tel. +41 (0)41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.

38/39 CharterHouse Square
London EC1M 6EA, United Kingdom
Tel. +44 (0)20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

www.interamericacoffee.de